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Vragen van het lid Mastwijk (CDA)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
kappen van iepen. (Ingezonden 11 juli
2008)

1
Kent u het artikel «Conflict met
Staatsbosbeheer (SBB) om iepen»?1

2
Is het waar dat SBB niet of
onvoldoende zorgt voor het opsporen
en kappen van zieke iepen op de
eigen terreinen?

3
Is het waar dat door het niet kappen
van zieke iepen gevaar ontstaat voor
besmetting van gezonde iepen die
bijvoorbeeld in eigendom en beheer
zijn van andere instanties zoals lagere
overheden die wél zorg dragen voor
opsporing en kap van zieke
exemplaren?

4
Hoe waardeert u de frustratie van de
Stichting Iepenwacht die zegt dat
haar inspanningen weinig zinvol zijn
zolang SBB weinig of niets doet aan
kap van zieke iepen op de eigen
terreinen?

5
Is het niet zo dat SBB, sinds de
organisatie ZBO is geworden, geacht
wordt met aanwending van de
subsidie van LNV én zelf te
verwerven middelen, zoals opbrengst
uit houtkap, alle taken als

natuurbeheerder, zoals daar zijn het
opsporen en tegengaan van ziekten
en plagen, zodanig uit te voeren dat
andere beheerders, waaronder met
name lagere overheden, daarvan
geen last ondervinden?

6
Bent u eventueel bereid SBB terzake
een aanwijzing te geven?

7
Hoe oordeelt u in het algemeen over
de plicht van beheerders van
natuurgebieden en andere terreinen
om ziekten en plagen (zoals
bijvoorbeeld iepenziekte en
bacterievuur) afdoende te bestrijden?
Is voor handhaving afdoende wet- en
regelgeving beschikbaar?

1 Dagblad van het Noorden, 10 juli 2008.
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